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TRENUTEK AKTUALNOSTI - FORUM NA SPLETNI STRANI ŠOLE

http://www.sc-sg.net/ekonomska/ 

Dijaki, POZOR!

Vabljeni ste na forum na naši spletni strani (gl. zgoraj), kjer vam ponujamo način in možnost izražanja 
mnenj in pobud ali splošne debate o temah, ki vas zanimajo ali »mučijo«. 

Z vami bo klepetala (spodbujala, okregala, tolažila pa še kaj…) in vas skozi pogovor vodila ga. Jelka H. 
Samec Sekereš. 

POGLEJTE, NAPIŠITE, SODELUJTE – morda bomo skupaj našli dobre in še boljše rešitve!

KAZALO 
 
2  intervju z ravnateljem, božič
3  svet živih - svet mrtvih
4  natečaji - HIMNA, ZNAK ŠOLE, sKREIRAJ.se
5-8 MEDNARODNI PROJEKTI

‘ 

Preživimo december v objemu čarobnosti in tihe radosti,
ki si jo bomo delili v teh prazničnih dneh,

ki prihajajo.

Prijetne praznike vam želim in vse lepo v novem letu!

Ravnatelj Bernard Kresnik

 
 
9         priporočamo - KNJIGE, FILMI 
10 kje boste slilvestrovali? božičkovo pismo
11       HOROSKOP
12       nova gripa, NAPOVEDNIK



 
Kakšne so novosti v tem šolskem letu? 

V tem šolskem letu smo uvedli kar nekaj zanimivih novosti. že nekaj časa 
delamo na  prenovljenih programih, ki trajajo štiri leta. Svoj trud in čas pa 
smo vložili v E-izobraževanje.  Najprej smo izobrazili profesorje. V učilnici 
22 smo na začetku šolskega leta imeli elektronsko tablo, ki je bila 
namenjena za poučevanje. Veliko se dela na spletni učilnici, kI bo 
začela delovati na začetku novega leta. Kupili smo tudi nekaj dodat-
nih računalnikov, ki jih bomo postavili v avlo šole in bodo namen-
jeni tudi za prijavljanje in odjavljanje malic. Ti računalniki bodo v 
pomoč tudi tistim dijakom, ki doma nimajo dostopa do spleta. Naša 
šola se je vključila v projekt ugotavljanja in zagotavljanja kakovosti. 
Poskušamo uvesti nov model kakovosti, torej ugotavljamo, kako  
kakovosten je naš način poučevanja. 

Kako ste zadovoljni z malico? 

Z letošnjo malico sem bolj zadovoljen, sploh pa v primerjavi z lansko. 
Na naših dijaških sestankih spremljamo vaš odziv na malico, ki je seveda 
najpomembnejši. 
 
Ali ste prispevali kakšno idejo za novi zvonec? 

Jah, seveda. To je bila moja ideja. Hotel sem nekakšno popestritev in uspelo 
mi je. Seveda pa je izbira pesmi popolnoma vaša ideja.  

Ali se bojite, da bi na tej šoli prišlo do epidemije nove gripe? 

Ne, tega se ne bojim. Tudi če bi prišlo, smo dobro pripravljeni. Obnašali se 
bomo v skladu z načrtom, ki ga imamo in v sodelovanju z ministrstvom. Tudi 
o zaprtju šole bi odločilo ministrstvo. Seveda pa na to gledam optimistično in 

ne računam, da bi se pojavila. 

Kakšni so nadaljnji načrti za spremembe in vaši cilji?
Največ  načrtov je za delo na področju kakovosti. Moji cilji so, 
da ekonomska šola ostane to, kar je bila včasih. Seveda želim, 
da imajo po končani srednji šoli vsi dijaki pridobljeno mero 
znanja. Želim, da nekaj odnesejo s srednje ekonomske šole, saj 
le tako bo naš trud in delo poplačano. Moje največje želje pa 
so, da še naprej ostanejo iskreni medsebojni odnosi. Vesel sem 
tudi, da imam pošten učiteljski zbor, ki trdno dela na tem, da 

bi vas kaj naučili. 

Kaj bi dijakom in učiteljem zaželeli v novem letu? 

Preprosto povedano: notranji mir. Notranji mir je izhodišče za uspešno funk-
cioniranje. Seveda pa vsem želim veliko ljubezni.

Vanja Lužnic in Silvija Repnik

Bilo je sredi novembra. Bilo je mrzlo. Sonce je oddajalo še tisto zadnjo energijo 
dneva. Hodila sem po sredini pločnika. Mudilo se mi je. 
Klub temu da sem hitela, sem opazila nad mano nekaj 
svetlikajočega. Pogledala sem v izložbo poleg mene. Vse se 
je svetilo. Grem malo naprej in vidim  plakate z napisi »Vse 
za vaše praznike«. Povsod okrog mene so bile lučke. Kamor 
koli sem šla, vse je bilo v prazničnem duhu. Vendar, ali ni 
to malo prezgodaj?? Mesta začnejo okraševati sredi novem-
bra, nekatere trgovine pa že v začetku novembra. Človek se 
naveliča vsega blišča že po kakšnem tednu, kaj šele mesecu. 
Gremo na obisk k sorodnikom in že prvega v mesecu de-
cembru vse diši po svečah in cimetu. Nihče se pa ne zaveda, 
da zaradi prehitrega okraševanja sama beseda božič izgubi svoj čar.  Vprašala 
sem teto, zakaj tako hitro svečke in to praznično vzdušje, pa je dejala, da zaradi 
tega, da si popestri življenje. Vsaj zadnji mesec. Za nekaj trenutkov, ko pogleda 
svečo, pozabi na skrbi. Človek bi ji še verjel, saj ti ob današnjih dneh lahko kar 
pomaga.
 Babica mi večkrat pripoveduje, da je bil božič nekoč družinski praznik. 
V letih, ki minevajo, pa imam občutek, da se ta družinski praznik spreminja 
v materialni praznik. Bogata božična večerja na predbožični večer, veliko 
daril pride in gre, ogromno hrane in pijače. Osebno se mi dogaja enako in ne 
nasprotujem temu, vendar se včasih zamislim, kaj se bo zgodilo čez nekaj let, 

če se bo tako nadaljevalo. Nihče se ne bo več zavedal pravega pomena božiča. 

Ljudje imamo navado, da smo zbrani ob svojih družinah, se imamo 
radi, skupaj nazdravljamo. Tudi osebe, ki so po navadi osamljene, si 
najdejo kakšnega soseda , sorodnika ali znanca in skupaj preživijo 
vsaj en delček tega lepega praznika.
 Odštevanje, nazdravljanje, poljubi, voščila, solze sreče. Vse to 
nam je znano, saj se vse to dogaja na zadnjo oz. na najdaljšo noč 
v letu. Veselimo se in se imamo radi. Vse to doživljamo v srcu kot 
nekaj pozitivnega za naše življenje. Ob božiču smo najraje s svojimi 
najbližjimi, za novo leto pa najraje »žuramo«. Kaj ni tako?? Teden ali 
dva pred silvestrovim se vabila kar vrstijo eden za drugim. »Gremo 
praznovat na vikend, kaj ko bi šli letos malo dlje od tukaj, praznujmo 

kar sredi parka, imamo zelo veliko hišo, zakaj pa ne bi bili kar pri nas, letos pa 
gremo stat pred ognjemet, kaj ne?, greš z nami v Beograd ali pa Pariz, tako me 
že vrsto let vabijo prijatelji. Verjetno vam je to znano. 
Jah, najdaljša noč se približuje in odločiti se bomo morali. 
 Torej, moje želje za vas so, da se zabavate ob praznikih, da preživite 
veliko časa s prijatelji in družino, da preživite nekaj noro odbitih žurov. Dajte si 
duška in pazite nase……..
Vesel božič in srečno 2010…..vam želi…

Silvija

INTERVJU Z RAVNATELJEM

BOŽIČ
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Razstava ob 100-letnici Kolacione

Na arheološki razstavi so prikazani rezultati raziskav, ki so jih arheologi izvedli 
ob izgradnji krožišča v Starem trgu, rimski Kolacioni. Pri scenariju so sode-
lovali tudi dijaki naše šole. 
Pred vami je nekaj utrinkov.

Tomaž Jezeršek, E2A

Sodelovanje pri projektu o rimski zgodovini mi je bilo zelo zanimivo, kajti 
zgodovina me zanima.
Pri tem projektu sem lahko prvič  videl stvari, ki sem jih prej lahko opazil samo 
v knjigah oz. učbenikih.
S sodelovanjem sem dobil več praktičnih znanj, saj sem prvič bral besedilo 
v snemalnemu studiju, kar se je zdelo na začetku lahko, saj ni težko prebrati 
besedila na glas, ampak tukaj je bilo potrebno vsako besedo pravilno naglasiti, 
prebrati stavek za stavkom tekoče, upoštevati vsa ločila, itd.
Takšna izvedba projekta mi je bila všeč, saj so v muzeju prvič uporabili mnenja 
učencev oz. dijakov srednjih šol, da bi s tem privabili čim več ljudi in da bi bila 
predstavitev rimskih najdb čim boljša: da si ne bi učenci osnovnih in srednjih 

šol ogledali razstavo samo na hitro, ampak da bi jih pritegnili h gledanju in bi 
ob odhodu iz muzeja bili veseli, da so se naučili kaj novega in bi si prišli še kdaj 
ogledat kakšno razstavo v takšni obliki.

Nina Dravačbaher, E2A

Sodelovanje z muzejem sem si štela v veliko čast...
Sodelovanje je bilo zelo zanimivo, saj smo lahko dijaki povedali tudi svoje 
nasvete pri razstavi. S tem sem pridobila veliko izkušenj.... zgodovino imam 
namreč zelo rada.
Drugače pa je že misel, da bom  lahko sodelovala  pri tem projektu, izzvala 
veliko radovednost. 
Spoznala sem veliko novih obrazov in se zelo veliko naučila
Prof. Robnik me je vključila v to... Sprva nisem vedela, kako bo, a se je izkazalo, 
da bo ta projekt zelo zanimiv
Torej vljudno vabljeni k ogledu razstave.

go HOSTORY....

IN TO JE TO!!   

Mitja Leskovec, T1A
 
Projekt o rimski zgodovini se mi zdi zelo zanimiv, to je tudi razlog, zakaj sem 
privolil v ta projekt. 
Rimska preteklost je zelo vznemirljiva in pritegne vsakega navdušenca 
zgodovine. Življenje Rimljanov nekdaj, njihov vsakdan, njihova gradbena dela 
in seveda njihova veličastna bojevanja pričajo o tem, kako velik narod, kako 
velika država so bili Rimljani. Zato je ta projekt pritegnil tudi mene, ki rad kdaj 
pa kdaj pobrskam po zgodovini. Prav je, da se dandanes v muzejih in galerijah 
prirejajo prireditve, namenjene prav rimskemu načinu življenja. 
Kot že rečeno, v eni od teh prireditev sodelujem tudi jaz in še par dijakov z 
ekonomske šole. Radi bi prišli do tega, da privabimo ljudi in jim na malce bolj 
zanimiv način predstavimo življenje Rimljanov. Pripravili smo video posnetke, 
obarvali smo stene v zanimive in žive barve, tudi oblekli smo se podobno Rim-
ljanom in navsezadnje smo dodali temu projektu tudi video igri, kar bo dobra 
popestritev in utegne privabiti tudi mlade, ki jih ponavadi takšne prireditve ne 
zanimajo. 
Zato upam, da nam uspe in vesel sem, da sem oz. sodelujem pri tem projektu.

Mojca Kotnik in Veronika Šmon, ET1A

V mesecu septembru sva bili 
povabljeni k sodelovanju v 
okvirju projekt Svet živih - svet 
mrtvih. K sodelovanju nas je 
povabil Koroški pokrajinski 
muzej iz Slovenj Gradca. Izziv 
sva sprejeli. Oblečeni bova v 
Rimljanki in predstavljali bova 
njihov način življenja. Spre-
jeli bova obiskovalce in jim 
postregli s kruhom in sokom. 
Več utrinkov boste lahko videli 
na fotografijah.

SVET ŽIVIH - SVET MRTVIH
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 za najizvirnejšo HIMNO naše ŠOLE 
 najbolj KREATIVEN ZNAK/LOGOTIP naše ŠOLE

KRITERIJI IZBIRANJA: 
 himna, znak/logotip bodo v svojem besedilu oz. z obliko odsevali pre-

poznavnost Srednje ekonomske šole Slovenj Gradec;
 znak/logotip šole upošteva značilnosti programov šole;
 znak/logotip šole oblikovan v značilnih barvah Srednje ekonomske šole 

Slovenj Gradec oz. Šolskega centra. 

Ponudbe pošljite na naslov: Srednja ekonomska šola Slovenj Gradec, 
Koroška 11, 2380 Slovenj Gradec ali (vstavi e-mail šole), s pripisom »ZA 

NATEČAJ« najkasneje do 15. januarja 2010. 

K sodelovanju vabimo vse sedanje, bivše in tudi morebitne prihodnje dijake in 
učitelje naše šole in vse z veliko mero ustvarjalnosti. 

Če vas morda zanimajo podrobnosti, pokličite na tel št. 02 88 46 501. 

Dijaška skupnost Srednje ekonomske šole

NATEČAJ ZA NAJBOLJ IZVIRNO PREDSTAVITEV POKLICA 
IN NAJBOLJŠO PROMOCIJSKO AKCIJO

Prijavite se tako, da izpolnite prijavni obrazec za poročanje o promocijski akciji 
»sKreiraj se.«, ki ga dobite na naslovu www.unisvet.si. Prijavnemu obrazcu 
dodate promocijsko gradivo, uporabljeno pri akciji, ki ga oštevilčite. 
Vse skupaj do 1. aprila 2010 pošljete ali osebno dostavite v zaprti ovojnici na 
naslov GZS - CPU, Kardeljeva ploščad 27a, 1000 Ljubljana, s pripisom »Ne 
odpiraj, natečaj za izvirno predstavitev poklica in najboljšo promocijsko akcijo 
– sKreiraj se.«. Vse gradivo bomo razstavili v prostorih GZS - CPU.
Javni natečaj »sKreiraj se.« je namenjen dijakom s področja ekonomije (trgov-
ec, ad- ministrator, aranžerski in ekonomski tehnik), 
predšolske vzgoje in frizerstva. Prijavitelj 
dela je vod- ja delovne 
skupine. 
Avtorji 
pos-
amezne 
promo-

cijske akcije so lahko največ štirje dijaki. 

ZAKLJUČNA PRIREDITEV, na katero bomo povabili vse, ki bodo sodelovali 
pri javnem natečaju, ter njihove mentorje, bo potekala 5. maja 2010 v prosto
rih Gospodarske zbornice Slovenije. Vsi prijavitelji del pa bodo v zahvalo za 
sodelovanje dobili USB ključke. 

KONTAKT:
mag. Mojca Cek, koordinatorica aktivnosti Promocija v okviru projekta Unis-
Vet 
Kardeljeva ploščad 27a, 1000 Ljubljana,E-pošta: mojca.cek@cpu.si, tel. št.: 01/ 
5897-672
Za vse dodatne informacije nam pišite ali nas pokličite na telefon, z veseljem 

vam bomo pomagali! 
Operacijo delno financira Evropska unija iz 

Evropskega sklada ter Ministrstvo za 
šolstvo in šport 
OP 13.2.3.1.03.0001

NATEČAJ 

IDEJE ZAPIŠITE in jih 
ZAUPAJTE 

svojim profesorjem strok-

ovnih predmetov.
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MEDNARODNO SODELOVANJE V ŠOLSKEM LETU 2008/09

Na Srednji ekonomski šoli Slovenj Gradecv smo v septembru 2009 okviru 
programa SOCRATES – COMENIUS 1 – šolska partnerstva zaključili z dvo-
letnim projektom z naslovom Young Entrepreneurs Of Europe (Mladi podjet-
niki Evrope). V projektu so dijaki naše šole sodelovali z vrstniki srednje šole 
HTL-Mössingerstrasse iz Celovca, Avstrija, Westfield school iz Oakfield road, 
Gosforth, Velika Britanija in Istituto Professionale per l’Industria e l’Artigianato 
“Galileo Galilei” iz Caltanissetta, Italija.

Kot del te dejavnosti smo dijake spodbujali, da so v okviru projekta ustanovili 
podjetje, ki je služilo kot sredstvo za učenje. Dijaki so morali načrtovati, 
ustanoviti in voditi svoje podjetniške dejavnosti. S tem, 
ko so dijaki vodili svoje pod- jetje, 
so se naučili 

odločati in prevzemati odgovornost in s tem 

zagotoviti, da bodo cilji doseženi. Tako so se naučili 
ceniti in razumeti, kako podjetja delujejo v različnih 
državah.

Na Srednji ekonomski šoli se zavedamo prednosti, ki jih prinaša mednarodno 
sodelovanje tako za dijake kot za profesorje. Poleg znanja in izkušenj, ki so jih 
dijaki pridobili med uresničevanjem projekta, sodijo med najpomembnejše 
pridobitve prav gotovo tudi možnost komuniciranja v tujem jeziku, spozna-
vanje tujih navad in kultur, krepitev samozavesti, sklepanje pri-

jateljstva,...
V projektu so sodelovali dijaki 3. 

 

Vtisi o srečanju v Sloveniji

Srečanje v Sloveniji je bilo zadnje izmed štirih srečanj. Začelo se je novem-
bra na Siciliji, nadaljevalo se je februarja v Angliji, nato junija v Avstriji in na 
koncu še septembra v Sloveniji. Na začetku smo težko pričakovali svoje goste 
in želeli biti dobri gostitelji, kot so bili oni. Večina se nas je že srečala v drugih 
državah, zato smo bili že skoraj stari znanci, seveda je bilo tudi veliko novih 
obrazov, a to ni predstavljalo nobene ovire. Začelo se je s predstavitvijo šole in 
Slovenj Gradca. 
Potem smo se že znašli na skupni kavici, kjer smo vsi govorili drug čez drugega 
in bilo je zelo zanimivo prisluhniti prepletanju štirih različnih jezikov. Lahko 
bi pričakovali, da se bomo težje ujeli zaradi razlike v kulturi in jeziku, a je bilo 
ravno nasprotno, saj je imel vsak od nas neki delček, ki smo ga potrebovali, 
da smo se sestavili v celoto. Ni bilo pomembno, kdo je iz katere države in ali 
se poznamo od prej. Bilo je zelo zabavno spoznavati nove ljudi in navezo-
vati prijateljstva. Zabavni so bili tudi skupni izleti in druženja čez dan. Teden 
dni je minil veliko hitreje, kot sem pričakovala, saj smo se med seboj  zelo 
navezali in bilo nam je težko, ko je prišel čas slovesa. Brez solz in objemov 
seveda ni šlo. Obljubili smo si, da se bomo zagotovo še videli, zato se že zdaj 
veselim novih srečanj in dogodivščin. Vesela sem, da sem se 
priključila temu projektu, saj sem se veliko naučila 

o kulturah in izpopolnila svoje znanje tujih jezikov, 
najpomembnejše pa je to, da sem spoznala veliko novih prijateljev 
in z njimi ostala v stiku tudi danes. 

Aleša Slemenik

Končno je prišel tisti težko pričakovani dan v septembru, ko smo na obisk 
dobili prijatelje iz sosednje Avstrije, Italije in oddaljene Anglije. V tem projektu 
smo sodelovale večinoma punce, zato smo se še posebej veselile fantovskega 
obiska iz Italije in Avstrije, a prav tako smo bile zelo vesele prijaznih, vljudnih 
in nasmejanih Angležinj.
Že prvi dan smo postali pravi prijatelji in smo skozi vso naše druženje v Slo-
veniji delovali kot velika družina. Mislim, da so se vsi v Sloveniji sprostili in bili 
zelo družabni, predvsem pa je potrebno pri tem izpostaviti Italijane.
Naše druženje je bilo polno smeha, zabave, glasbe, ljubezni in solz, ki so nam 
zarosile oči na poslovilni dan . 
Meni osebno se je v srce najbolj vtisnila nasmejana, velikodušna, in simpatična 
Angležinja Laura, ki je en teden živela pri meni. Upam, da bova ohranile pri-
jateljske stike in se še kdaj srečali. 

MEDNARODNI PROJEKTI
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Moji vtisi o tem projektu so zelo pozitivni. Ko sem prvič izvedela za ta pro-
jekt, sem bila najprej v dilemi, ali bi bila del skupine ali ne, saj je moje znanje 
angleščine bolj slabo. A potem so me prijateljice prepričale, da le naj bom del 
te skupine. Vesela sem, da sem se priključila temu projektu, saj sem se veliko 
naučila o kulturah in izpopolnila svoje znanje angleščine. Najpomembnejše pa 
je to, da sem spoznala veliko novih prijateljev in jih ne bom nikoli pozabila. 
Obljubili smo si, da se bomo zagotovo še videli, zato se že zdaj veselim novih 
srečanj in dogodivščin, ki jih bomo ponovili takrat, ko se bomo ponovno 
srečali. 

Dan, ko sem se vključila v ta projekt, si bom zapomnila za vedno. Čeprav je 
ta projekt končan, ne bom nikoli pozabila naših skupnih trenutkov, ki smo jih 
preživeli skupaj. 

Anja Špegel 

Moji vtisi po končanem projektu so zelo dobri. V učnem podjetju Oglej.si sem 
spoznala, kako poteka delo v podjetju in si pridobila različna znanja, ki mi 
bodo v življenju prišla zelo prav. Ker sem lahko bila del projekta Mladi pod-
jetniki v Evropi, sem spoznala vrstnike iz tujih držav ter s tem izboljšala svoje 
poznavanje angleškega jezika. Nekateri sovrstniki so bili zelo komunikativni, 
nekateri manj, a smo se vseeno lepo razumeli. Včasih nam je angleščina delala 
težave in smo v njihovem jeziku poizkušali povedati določene stvari. Tako sem 
se tudi malo naučila njihovega jezika. Ko smo gostovali pri njih, sem videla, 

kakšne so njihove navade, kakšno hrano jedo in kakšen je njihov način zaba-
vanja.
Čeprav se je projekt končal, smo še vedno v stiku preko interneta. Zelo sem 
vesela, da sem lahko bila v projektu Mladi podjetniki v Evropi in se veliko 
naučila.

Lea Temnikar

I’m Daniele, the groom!! Thanks to this trip I can say I could enjoy “my fifteen 
minutes of fame”: applause, lots of pictures, congratulations, smiles.... We were 
the youngest married couple in Slovenia, wearing the most casual wedding 
dresses and no wedding rings!!  Unfortunately, our marriage didn’t last long. 
Probably we also set a new record as the shortest marriage in the world, at least 
without expenses for the reception, the honeymoon, and the legal separation. 
Joking aside, it was a nice experience. 
Besides the wedding, everything was great: the school, the places we saw, the 
organization, the people we met, the disco, not to mention rafting!! Really 
unforgettable. A big thank you to Lea and her parents, they treated me as a 
member of their family.
I hope to see all my new friends in future.

Daniele Miano 
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A few 
weeks ago 
the Come-
nius Project 
ended with 
the last jour-
ney to Slo-
venia. There 
was very 
much to plan 
and organize 
for this proj-
ect. It was a lot 
of work for the 
teachers and 

also for the pupils, but this work had a 
lot of positive effects on the participants of this project.
The pupils saw different countries, different people and different customs. The 
project included several subjects, and of course there was very much for the 
general education.
Because the participants spoke different languages, they had to find a way to 
communicate. The pupils could improve their English and also learn some 
words from the other languages. The participants got to know the different 
ways to communicate, to use and interpret expressive body language and facial 
expression of the different cultures.
Also the pupils made an experience, how people in these countries live and 
how their system works. They realized, what is important for those cultures.
The journeys led to a lot of interesting places, interesting museums, landscapes 
and so on, so for everybody there was something interesting. 
The journeys also contained some interesting companies. There we could see, 
how the production of different products works and how the companies are or-
ganized. The tours through the companies were very informative, so the pupils 
learned a lot.

Also the pupils had to set up companies and sell their products. So there was a 
contact to the economy.
The Comenius project was very interesting and we got a lot of knowledge about 
the different countries, their people and their customs. It was good to improve 
the English language and we also got to know many people and of course made 
a lot of friends.
  

Josef Roblek

The journey began on Tuesday, 15th February. We drove went by minibus to 
Slovenj Gradec. At Slovenj Gradec, we met our hosts the first time. Since most 
(maybe even all) of us had already seen pictures of their hosts there was no real 

problem confusing them with one another. After everyone had got his host, 
we were ready to go to our new home. My host family lived a little bit outside 
of Slovenj Gradec. It took about 10 minutes with the car to their house. When 
we arrived at home, I was welcomed by the family. They showed me their nice 
home and we also had dinner together.
On the next day in the morning we went by bus to the River Soca. When we ar-
rived at this place, we went rafting. Rafting was very nice because you feel very 
free on the water. After the rafting we went to Ljubljana where we had a small 
tour through the old city centre. At Ljubljana we also had a little bit free time 
for shopping.
On Thursday we should have visited the company Gorenje, but this company 
was on strike so we visited the power station TES. There we heard a presenta-
tion about the company. After the presentation we had a guided tour through 
the power station. It produces electricity by burning coal. This was really inter-
esting how this works. When we had finished our tour through the company, 
we had lunch on a small lake. After that we went to a coal mine. This mine was 
a big museum under the ground.  We went with an elevator into the mine and 
there we had a tour through the caves. When we finished the tour, we went 
back home. 
On the next day in the morning we went to the waterfall Pericnik. This was 
also very nice because you could go behind the waterfall. Afterwards we went 
to the gorge called Vintgar, there we saw another small waterfall. The next 
place we saw was Bled, there we went with a boat to a church in the middle of 
the lake. At night we went out with the Slovenian girls, this was really funny.
On Saturday in the morning we prepared our stands for the market in the city 
park. We sold a lot of our products, but this was only possible because one of 
our students speaks Slovenian. So this was very good for our company. After 
the market we went shopping and then we went home when we had 
finished.  
Then in 
the eve-
ning we 
had a 
farewell 
dinner with 
students, 
teachers 
and host 
families. 
On the next 
day we went 
with the 
host fam-
ily to an alp 
where we 
first had a 
toboggan run and then wnet for a walk. After this we had 
dinner and then we drove home. 
On Monday we packed our things and went home.

Stefan Vallant
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I was very exited to be able to travel to Slovenj Gradec although it was not 
far away from home. As we arrived at the bus station on Tuesday in the late 
afternoon we were welcomed nicely by our hosts. We didn’t do much on this 
evening because we had to get up early for rafting on Wednesday. Rafting was 
very funny especially because the water was quite high and not that cold for my 
opinion. After rafting we went to Ljubljana, the capital city of SlovenIa where 
we had some sightseeing with the Slovenian teachers and afterwards some free 
time in the city. In the evening we went to a nearby pub where we had some 
fun. I was surprised about the cheap prices of the drinks in Slovenj Gradec 
which were half of the prices in Carinthia.
The next day we visited a power plant in Velenje which was quite interesting. 
In the early afternoon we had the possibility to jump into the Lake Velenje but 
I think I was the only one who took that chance. Then we visited a nearby coal 
mine museum which also was very interesting. Back in Slovenj Gradec we had 
some free time in the afternoon and went again to a nice pub.
On Friday we had a long journey with the bus to see 2 waterfalls and the city 
Bled. It was a too long time on the bus although I love nature. In the evening 
we went to a nice restaurant where ate a good pizza and had some party until 
the early morning. After 3 hours of sleep we built up the stands for our product 
presentation. I was quite surprised that the Slovenian people could speak Ger-
man better than English. Selling our products was quite funny because I got 
inter- viewed by Slovenian 
students 
2 times 
and one 
time I 

thought I was filling out a registration sheet for a dating company. At 14:00 we 
cleaned up our stands and had some free time for ourselves which I used to 
catch up some sleep and energy for the farewell evening. At 18:00 everyone was 
sitting together in a restaurant near the school. The school band was playing 
some songs, and the VIPs were giving thanks to the host families, the teachers 
and the students. After the speeches some Slovenian students were singing “mi 
se imamo radi” and then we, the Austrian students, were called to sing some-
thing. It took a while to convince my friends to sing “in die Berg bin i gern” 
and I wanted already to go out alone but then at least 3 friends were standing 
with me on the stage. I was told afterwards that the people had only heard me 
and were impressed which made me happy somehow. Then the English girls 
and Italian boys were singing their songs and we finally could start eating. The 
buffet was very good and gave me energy for the rest of the evening until the 
early morning.
On Sunday I overslept  breakfast because I had come home 2 hours earlier. In 
the afternoon my host family and I were visiting a place where you have a nice 
view over Slovenj Gradec and in the evening we ate a pizza which was half 
a meter big at a Mexican Saloon restaurant but unfortunately it was the last 
evening in Slovenia for me. On Monday we departed from the bus station to 
our homes. We were not able to say goodbye to our Italian friends because they 
had departed already on Sunday but we could at least say farewell to the Eng-
lish and Slovenian students. It wasn’t that hard to say goodbye to my Slovenian 
friends because I am going to visit them again soon but I will miss them very 
much until then. 

Gerhard Bierbaumer

EMMA 
GILLESPIE

Slovenia was a beautiful country – I loved the capital Lijubilana because it was 
so different to any place I had been to.  The atmosphere was incredibly calm – 
there was not the rush that we see in our cities.  It was beautiful – the statues 
were historical and interesting.  Lake Bled was a great place to visit  and the 
waterfall was a steep walk, but an achievement.  I have told my parents to visit 
this country!
I do A level Business Studies and the visits to the Power Station and local sou-
venir producer very interesting – these will help me with my studies at school.  
I enjoyed the museum for Plesnak really interesting – clearly the residents 
of Slovenj Gradec are very proud of him.  The mine was really interesting – I 
could not imagine the working lives of the miners in previous years.
My host family were incredibly friendly and welcoming.  The noodle soup was 
my favourite Slovenian dish – I must e mail Tjasa and ask for the recipe!  Slove-
nian people are very family oriented – this was nice to see.

I really 
enjoyed 
mixing 
with the 
Austrians, 
Italians 
and Slove-
nians.  The Trade fair on 
Saturday was very interesting – our teacher bought 
a Mount Etna lamp and she is constantly talking about it in our Business 
Studies lessons.  This was a great product as it was technically good and a good 
advertisement for Sicily.  We were also very interested in the experience of sell-
ing in Euros – this enabled us to make more profit as the pound is weak. 
The visit to Slovenia has made me realize how important it is to be able to 
speak another foreign lan-
guage not only for personal 
reasons, but also for running 
a business.
This was a fabulous trip – 
one of my favourite school 
trips ever!

LAURA HULMES

All I can say about my trip to Slovenia is that it was amazing! The seven days 
flew by far too quickly; there were no negative aspects to the trip other than 
having to say goodbye to my newfound friends on the final day.
The highlight for me was making new friends from all across Europe and 
working with them in a variety of situations. Although the language barrier 
was problematic at times, we all worked together incredibly well as a team dur-
ing the activities. I had an especially great time white water rafting, and I was 
most pleased to remain safely in the raft along with my Austrian teammates.
I was worried about staying with a Slovenian host family by myself, but my 
fears were instantly eradicated  when I met them; they  were quite possibly the 
kindest and most hospitable people I have ever met, and staying with them 
gave me an immense insight into Slovenian culture. It was quite a culture-
shock for me to be living in the countryside and thirty minutes from the near

est city (which seemed more like an average English town), however I enjoyed 
the change and appreciated the beauty of the mountainous landscape. I spent a 
lot of time with the family and will definitely keep in touch with them, as well 

as the Italian and Austrian 
students, and am especially 
excited that my host will 
be coming over to England 
next summer to visit me.
The week also encom-
passed visits to local 
businesses, which taught 
us a lot about how busi-
nesses of varying scales 
operate and the high level 
of English spoken by the 
employees (putting our 
non-existent Slovenian to shame). From the 
trip to the power station we gathered a lot of information about Slovenia’s large 
scale efforts to ‘go green’, and we are sure that this will aid our environmentally 
friendly Young Enterprise project in the coming year.
All in all, the trip was hugely successful as we had a lot of fun, learned about 
the world business and made friends that we can keep for life. Thank you to the 
teachers and pupils who made the week so special! 
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»Knjige so čudovita družba. Tudi če jih ne vzamemo s polic, se nam v sobi, ki ima dosti 
knjig, zdi, da nam govorijo in izrekajo dobrodošlico.« 

William E. Gladstone 

20 najbolj branih knjig v Sloveniji - vse knjižnice 

1. Antigona Sophocles 
2. Pepel v vetru Woodiwiss, Kathleen E.
3. Vreden ljubezni Woodiwiss, Kathleen E.
4. Zgodbe Svetega pisma
5. Shanna Woodiwiss, Kathleen E.
6. Hlapci Cankar, Ivan
7. Na klancu Cankar, Ivan 
8. Muca Copatarica Peroci, Ela 
9. Stare grške bajke Petiška, Eduard 
10. Mehurčki Župančič, Oton 
11. Matilda Dahl, Roald 
12. Pride ženska k zdravniku --- Kluun 
13. Krst pri Savici Prešeren, France 
14. Čefurji raus! Vojnović, Goran 
15. Maček Muri Kovič, Kajetan 
16. Vrane Fritz, Ervin 
17. Vdovec Kluun 
18. Somrak Meyer, Stephenie 
19. Mlada luna Meyer, Stephenie 
20. Mrk Meyer, Stephenie

(Vir: http://home.izum.si/cobiss/top_
gradivo/-5. 12. 2009)

Najbolj prodajane knjige za odrasle v 2009 

1. Goran Vojnović - Čefurji raus!, Študentska založba
2. Rhonda Byrne - Skrivnost, Vale Novak
3. Louise L. Hay - Življenje je tvoje, Iskanja
4. Randy Pausch - Zadnje predavanje, Mladinska knjiga
5. Roberto Saviano - Gomora, Mladinska knjiga
6. Elizabeth Gilbert - Jej, moli, ljubi, Učila International
7. Raymond Kluun - Pride ženska k zdravniku, Mladinska knjiga
8. Marija Ilc - Zmeraj sestra Vendelina, Vale Novak
9. Polona Kovič - Alternativna kuhinja, Quatro
10. Khaled Hosseini - Tisoč veličastnih sonc, Mladinska knjiga

(Vir: http://www.siol.net/kultura/knjizni_molj/2009/11/najbolj_prodajane_
knjige_v_2009.aspx)

 Najbolj prodajane knjige za otroke in mladino v 2009

1. Stephenie Meyer - Somrak, Učila International
2. Stephenie Meyer - Mlada luna, Učila International
3. Stephenie Meyer - Mrk, Učila International
4. Severine Clochard - Hura za punce!, Tehniška založba Slovenije
5. Stephenie Meyer - Jutranja zarja, Učila International
6. Philip Waechter - Jaz, Mladinska knjiga
7. Francesca Simon - Grozni Gašper oropa banko, Učila International
8. Olivier Lhote - Hura za fante!, Tehniška založba Slovenije
9. Tone Pavček - Juri Muri v Afriki, Mladinska knjiga
10. Kajetan Kovič - Maček Muri, Mladinska knjiga

NAJ FILMI - SLO

1. Mlada luna
2. 2012
3. Božična pesem
4. Počitnice za odrasle
5. Moja grška avantura
    
(Vir: http://www.premiera.si)

V petek so sporočili, da bo v nedeljo konec sveta
Nejc Gazvoda 

Tretji roman mladega pisatelja generacije osemdesetih let se tudi tokrat ne 
more upreti mikavnim čarom fantastičnega, grotesknega in skrivnostnega. 
Stična točka na videz nepovezanih fragmentov, drobnih tokov zavesti, ki jih 
pripoveduje več prvoosebnih pripovedovalcev in se postopoma sestavljajo v 
napeto zgodbo, je ulica nenavadnega imena, Ulica Ivana Modrasa, v kateri 
živijo Gazvodovi junaki. Ponovno se srečamo s pestro paleto posebnežev, od 
običajnih predstavnikov zablojene generacije do shizofrenikov, morilcev in 

pijancev ter celo človeka, ki se zaljubi v pajkovko in ji zato 
žrtvuje svojo nesojeno partnerko. Poleg ulice se skozi roman 
namreč počasi spleta gosta mreža grozečih pajkov, ki kot 
lajtmotiv romana najverjetneje utelešajo freudovski koncept 
»grozljivega« (das Unheimliche). S premišljenimi rezi in 
skrbno sestavljenimi pripovednimi enotami avtor popelje 
bralca na potovanje, ki ga ne bo mogoče tako zlahka pozabiti. 

(Vir:http://www.berem.si)

Nova uspešnica avtorja Sence vetra! 
Igra angela

Roman za vse, ki obožujejo srhljive, erotične, ganljive in napete zgodbe! 
V zapuščenem dvorcu v osrčju Barcelone živi David Martin, mladi pisatelj, ki 
se preživlja s pisanjem senzacionalističnih romanov. Po težkem otroštvu se je 
zatekel k pisanju knjig in noči preživlja tako, da si izmišlja mračne zgodbe o 
mestnem podzemlju. A njegove temne misli niti niso tako nenavadne … v skri-
ti zaklenjeni sobi dvorca se namreč skrivajo fotografije in pisma, ki namigujejo 
na skrivnostno smrt prejšnjega lastnika.

Strašna zgodovina dvorca mu pronica do kosti, ko se bori 
za nesrečno ljubezen. Obupan prejme pismo s ponudbo 
francoskega založnika Andreasa Corellija. Zanj naj bi 
napisal prav posebno knjigo – knjigo, ki bo imela moč, da 
spreminja srca in um. V zameno zanjo pa bo prejel bogast-
vo in morda še kaj več. Ko David začne s pisanjem, ugo-
tovi, da sta knjiga in mračna preteklost dvorca, v katerem 
živi, povezana.

(http://www.mladinska.com/igra_angela)

V mojih nebesih
Alice Sebold 

Ameriška pisateljica Alice Sebold je zaradi šokantne izkušnje posilstva, ki ga 
je doživela kot brucka primerjalne književnosti, najprej dekompenzirala in 
preživela destruktivno obdobje, delala je kot učiteljica in natakarica, pila in 
jemala heroin. Potem pa je vse skupaj kreativno presegla in izdala roman V 
mojih nebesih, kjer prvoosebna pripovedovalka, štirinajstletna Susie po svoji 
smrti, do katere je prišlo zaradi usodnega napada, dogajanje opazuje iz nebes, 

pri čemer nam na lahkoten in svež, vendar vseskozi resen 
način pripoveduje o svoji družini, ki se sooča s tesnobo ob 
njenem izginotju ter iskanju pa o tem, kako se ljudje odzivamo 
na bolečino, jo sčasoma prebolimo, se spremenimo in spet 
zaživimo. Knjigo, ki vas počasi potegne, potem pa vas ne spusti 
več. 

(http://www.premiera.si/knjiga/158)

PRIPOROčAMO



odbitek -10-
Draga prijateljica!

Spet je tukaj božični čas in spet je k meni prispelo tvoje pismo.
Ali lahko verjameš, da je leto tako hitro minilo?
Spet je mrzlo, zato upam, da se zaviješ v topel šal, nadeneš kapo čez ušesa in 
roke skriješ v rokavičke. Od lani se je veliko spremenilo, ne?
Ti si par centimetrov višja, spremenila si frizuro in še leto starejša si!
No, pri meni se ni nič spremenilo! Še vedno imam dolgo belo brado ter  
bele lase, nisem niti centimeter višji, morda samo kak kilogram težji.
Zakaj?
To bi morala vprašati gospo Božičkovo! Njena kosila, njene sladice ... in piškoti
v božičnem času! Kako se naj uprem vsem tem dobrotam? 
No, pa se vrniva k tebi.
Si na pomlad poiskala prve zvončke, trobentice in vijolice,
jih nabrala v šopek in podarila mamici, fantu?
In poleti? Si raztrgala veliko hlač ter večkrat s solznimi očmi 
in potolčenimi koleni poiskala tolažbo v očkovem objemu?
In ko je prišla pisana jesen. Ali si pomagala staršem pospraviti vse pridelke za 
ozimnico, 
morda pograbiti raznobarvno listje? Da si se posladkala s kostanjem, o tem ne 
dvomim! 

In sedaj na zimo ... 
Oblečeš toplejši pulover? Se kdaj zahvališ za odlično 
kosilo, ki si ga z veseljem pojedla? Se spomniš kdaj na babico?
In tvoj očka, ki vedno bdi nad teboj. Ali ve, da ga imaš rada?
Ne pozabi, draga prijateljica, zelo pomembno je IMETI RAD!
In ker imam jaz rad tebe, obljubim, da bom poskušal izpolniti tvoje želje.
Če mi ne bo uspelo uresničiti vseh želja, potem vedi, da je že tako prav!
Saj vendar mora ostati kakšna neizpolnjena želja še za drugo leto, ne? 
Lepo te pozdravlja tudi gospa Božičkova in jelenčki z Rudolfom,
 ki se že pripravljajo na dolgo potovanje božične noči!

Na svidenje, prijateljica! 

Tvoj Božiček

Vesel božič in srečno novo leto 2010
  ti zeli Božiček z gospo Božičkovo !

Kje boste silvestrovali?

Letos ob času silvestrovanja, mislim. Zanima me, kje bi silvestrovali, če bi imeli 
možnost izpolniti vašo najbolj divjo, skrito, drago, lepo, romantično, osladno, 
brutalno, vulgarno, umazano, vročo, nemogočo, erotično, zimsko, poletno, 
sladko, adrenalinsko, nago, oblečeno, vodno, nevarno, snežno, … željo. 
In kjer se bo to v resnici letos zgodilo. Torej, kje bi bili in kje boste?
Moje sanjsko silvestrovanje pa bi zgledalo nekako takole.

Destinacija: Bora Bora
Lokacija: sanjska plaža
Družba: prijatelji
Vreme: topel večer
Plan: ležanje na toplih kamenčkih, na pol v 
vodi, ob luni in zvezdah, šampanjec, glasba 
od daleč, žuriranje, …
Ni slabo, ne?

Ali pa nekje daleč stran od mestnega 
smoga in tempa v zasneženem hri-
bovju v hiški s kaminom, zunaj pa bi 
“na polno” naletaval sneg  :)

Prof. Andrej 
Klobčar: ''V dveh 
sferah, ena v san-
jah, druga pa v re-
alnosti. Vsi vemo, 
kaj obe pomenita.''

Prof. Roman Živič: 
''Doma, z družino, 
kot vsako leto.''

Prof. Alenka 
Rapuc: ''Doma v 
krogu družine.''

Anita in Tina (e3a): ''Novo 
leto bova praznovali skupaj, 
in sicer v Mariboru. kaj 
bova delali? PILI!! ''

Polona (ea2a): ''Novo leto 
bom že 3. leto zapored 
praznovala v krogu svojih 
prijateljev.''
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Oven :
Naduvani tepci, ki mislijo, da vedo vse. Menijo, da so blazno 
priljubljeni, v bistvu pa gredo večini folka na jetra. Izmislijo si 
neko neizvedljivo stvar in potem težijo tistim, ki jim je ne uspe 
realizirati, sami pa ne mignejo s prstom. Navadno živijo parazitsko 

in izkoriščajo odruge. Rinejo in rinejo, se dokopljejo do oblasti potem pa se 
gredo aristokrate in se pustijo streči. Mnenja drugih ne upoštevajo, ker itak 
menijo da so najpametnejši, vendar večina ljudi kmalu opazi, kaksni bleferji 
so.

 Bik:
Vztrajni, ne vdajo se zlahka, vendar predvsem zato, ker so nespo-
sobni in jim nič ne uspe prvič. Izrazito butasti in brez smisla za 
humor. Zlahka jih zmanipuliraš, nagnjeni pa so k temu, da zatirajo 

šibkejše od sebe. Zaradi prirojene topoumnosti jih težko raz****is, 
ko pa ti uspe, je dobro, da hitro tečeš. Znana osebnost:sadam husein recimo.

 Dvojčka:
Velik vzamejo, pa nič ne dajo. Večinoma jih imajo vsi radi, pred-
vsem zato, ker so biseksualci. Do bližnjih so škrti, radi pa dajejo 
tujcem, ker si želijo biti priljubljeni. Bebavo neposredni. Zateženci, 

nagnjeni k shizofreniji.. Dvojčice se kar ne ločijo od svojih pri-
jateljic, ves čas tičijo skupaj, kar je večinoma prav zoprno.

 
Rak :
Zmer se jim dogaja krivica, zmer so žrtve in v tem tudi neznan-
sko uživajo. Največkrat izvajajo manualna dela, veliko štrikajo 
in kvačkajo, dobri so za tekočim trakom. Že po kozarcu ali dveh 

se jim popolnoma strga, težijo drugim, z Žura jih je treba dejansko 
metat skoz vrata, ker bi se kar naselili. Bognedaj, da te obiščejo, ne spraviš jih 
iz stanovanja.

 Lev:
Mislijo, da so rojeni vodje, v resnici pa vsi vedo, da so navadni 
nesposobni tepci. Vedno serjejo, tudi če nimajo argumentov in 
so stisnjeni v kot. Eden je v haagu. Večinoma ne poznajo osnov 
higiene,veliko jih ima hepatitis. Kot pravi levi radi poščijejo vsa 

drevesa naokoli, so tudi rojeni v tem znamenju nagnjeni k temu, da čečkajo po 
zidovih, vrezujejo imena v drevesa in smetijo po forumih. Nikoli ne mislijo s 
svojo glavo so kritizerski in nekreativni.

 Devica:
So zlo natančne so ponavadi dobre snažilke, prostitutke pa zvodniki. 
Zelo zoprni in hkrati izrazito omejeni zagovedni in konzervativni. 
Vsaka pribomba na njihov račun je za njih vojna napoved. Zapičijo 
se v nasprotnika, poiščejo njegovo šibko točko in ga potem prav 

počasi in zajedljivo mesarijo. Sicer se radi držijo v ozadju, ker nimajo jajc 
za frontalni napad, ampak bognedaj, da pridejo na oblast: so strahoviti tirani. 
Znana osebnost: ivan grozni, janez janša.

 Tehtnica :
Konzervativni in omejeni. Vsega se lotijo počasi in pretehtano, 
predvsem zato, ker imajo težave s kognitivnim razmišljanjem, 
večkrat jecljajo in imajo disleksijo. V trenutku zamenjajo mnenje. 
Čustva jim vsakič zameglijo razum, vedno skušajo biti pravičnški, 

predvsem kadar s tem škodijo drugim. Ves čas nalagajo bedarije in sploh ne 
opazijo za kakšne tepce se kažejo.

 
Škorpijon:
Ne smeš jim zaupat. Nikoli ne kupi rabljenega avta od 
škorpijona,nikoli ne kupi ničesar od škorpijona, če ti kaj podari, ima 
gotovo kaj za bregom. So brez vsake etike, zato veliko dosežejo. 
Večinoma so neplodni. Znana osebnost: bill gates.

 Strelec :
Večinoma pijanci in narkomani. Večkrat se začnejo krohotati 
na neprimernih mestih(pogrebi, mase, predavanja), ker končno 
zaštekajo vic, ki so ga slišali pred tednom. Dajejo neprimerne pri-
pombe na neprimernih mestih, so brez vsakega takta. Če si do njih 

prasec, te vzljubijo, če pa jim narediš uslugo, te zaničujejo. Znana osebnost: 
nixon recimo.

 Kozorog:
Nič ne tvegajo, so prave usrane riti. Večinoma se imajo za 
mučenike in odrešenike. Gradijo si čudaške miselne svetove, 
menijo, da so ezoterični in da imajo nekakšne čudežne moči. 
Kozorog si vzame uro ali dve časa in ti je pripravljen povedati 

celotno vsebino knjige ali filma, ki jo/ga je konzumiral oni dan in hkrati meni, 
da zraven neizmerno uživaš. Uživa kadar pridiga, meni, da je najpametnejši, 
nasprotne argumente pa gladko ignorira. Nagnjeni so k autodestrukciji in sa-
momoru, kar je tudi njihova edina odlika.

 Vodnarji :
Vedno ponavljajo iste napake, tako v službi kot v ljubezni in to 
predvsem zato, ker so butasti. Imajo se za samaritance v resnici pa 
si le cajtajo totalno mentalno zblojenost, na starost se jim pa itak 
utrga in končajo v ustanovah zaprtega tipa. Večinoma lažejo. Meni-

jo, da so blazno duhoviti, v resnici pa so dolgočasni, saj hitro postanejo pred-
vidljivi in se večini ljudi začnejo gravzati. Popolnoma nesposobni so oceniti 
človekov značaj. Dostikrat jih umorijo.

 Ribi:
Vedno jih spremlja paranoja, povsod vidijo zaroto. Brez 
samozavesti,ves čas se dajejo v nič. Nepomembneži. Moški se po 
navadi zapijejo in konec življenja preživijo naslonjeni na kakšen 
sank in težijo drugim s svojo življenjsko zgodbo.

HOROSKOP

Kaj ponuja novo leto, sprva v meglo še ujeto?Zdravja, sreče, več denarja, …??Ne, to je le čas, ko podamo si roke in zaželimovse najlepše tudi v prihodnjih dneh.
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Iz Wikipedije, proste enciklopedije (http://sl.wikipedia.org/wiki/Nova_gripa)

Prašičja gripa je vrsta gripe, ki se razvije pri prašičih. Njeni simptomi so 
vročina, izguba telesne teže, izčrpanost, oteženo dihanje, kašljanje in izcedek 
iz oči in nosa. Značilno za bolezen je hitro razširjanje (v enem do treh dneh je 
okužena celotna čreda), po tednu dni pa izgine tako hitro kot se je pojavila. 
Primeri prenosa s prašiča na človeka so zelo redki in od sredine 20. stoletja je 
poznanih manj kot 50 takih primerov, predvsem pri ljudeh, ki so zelo izpostav-
ljeni - rejcih, delavcih v hlevih ipd. Spomladi leta 2009 pa se je nov podtip 
virusa prašičje gripe, poimenovan H1N1, prenesel na človeka in se pričel hitro 
razširjati med ljudmi, kar pripisujejo zaenkrat še neznani mutaciji. Ta sev je 
kasneje dobil ime nova gripa. Zaradi hitrega širjenja nove gripe, ki se je po do 

zdaj znanih podatkih pričelo v Mehiki, je Svetovna zdravstvena organizacija 
junija 2009 uradno razglasila, da gre po njenih kriterijih za pandemijo. 
Pandemija je epidemija nalezljive bolezni, ki zajame človeško populacijo na ve-
likem geografskem območju, npr. celini ali celem svetu. Po kriterijih Svetovne 
zdravstvene organizacije je pandemija epidemija, ki izpolnjuje naslednje 
pogoje: 
1. je bolezen za določeno populacijo nova,
2. povzroča resne zdravstvene težave pri ljudeh,
3. se z lahkoto in v več primerih širi med ljudmi.
Trenutno (2009) sta v svetu dve pandemiji:
• HIV/AIDS, virusna okužba imunskega sistema, prvič odkrita leta 1981, do 
danes povzročila smrt več kot 25 milijonov ljudi,
• nova gripa, ki jo povzroča H1N1, nov podtip virusa prašičje gripe.

Na trgu sredi Ljubljane že po praznikih diši,
vse je okrašeno, vse se sveti in blešči.

V hladnih nočeh na tržnici ponujajo zakuhano ti vino, prepričujejo te, da kupiš vse po vrsti, češ da od tega živijo.

Kaj ponuja novo leto, 
sprva v meglo še ujeto?

Zdravja, sreče, več denarja, …??
Ne, to je le čas, ko podamo si roke in 

zaželimovse najlepše tudi v prihodnjih dneh.

NOVA GRIPA
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